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SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 20 

 

2024.gada 26.septembrī. 

Attālināta sanāksme. 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – finanšu komitejas vadītāja Viktorija Baire. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Viktorija Visocka. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks. 

   

Pašvaldības darbinieki – Izpilddirektore Jolanta Jansone, Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis 

Zvaigzne,  Iekšējā auditore Viktorija Belova, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja 

Kristīne Danovska, Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko, Zemes ierīcības 

inženiere Daiga Ozola, Galvenais speciālists izglītības jautājumos Iveta Skodžus, Izglītības 

kvalitātes procesu vadītāja Ilze Lisovska, Vadītājas vietniece izglītības jomā Jeļena Puzule, 

Īpašumu speciāliste Vineta Alviķe, Būvniecības projektu vadītāja Dominika Kristmane. 

 

Sēdē nepiedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa   

 

 

Darba kārtība  

1. Par Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrību reorganizācijas uzsākšanu;  

2. Par Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Vāverīte” telpu 

izmantošanas maksas apstiprināšanu;  

3. Saistošie noteikumi_NVO integrācijas projektu konkursam;  

4. Par Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” telpu 

nomas maksas apstiprināšanu;  

5. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Dzērvenes”, kadastra numurs 8056 001 0323, daļu 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica 

projekta realizācijai;  

6. Par nekustamo īpašumu “Ceļš Naudītes iela”, kadastra numurs 8070 007 1415, un “Ceļš 

Naudītes iela 2”, kadastra numurs 8070 007 1383, daļu pārņemšanu Ķekavas novada 

pašvaldības īpašumā;  

7. Par nekustamā īpašuma Stūra iela 1, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

8. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Parka iela 5A, Baldonē, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

9. Par nekustamā īpašuma Pilskalna iela 36, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  
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10. Par papildus finansējumu būvdarbiem “Naudītes ielas pārbūve no Ķekavas apvedceļa 

līdz Asteru ielai, Katlakalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads”;  

11. Par finansējuma piešķiršanu autobusu pieturvietas “Vidēji” saglabāšanai, Katlakalnā, 

Ķekavas novadā;  

12. Par sadarbību ar VSIA "Latvijas valsts ceļi" Lietus ūdens kanalizācijas tīklu izbūvei 

Ķeguma prospektā, Baldonē, Ķekavas novadā;  

 

 

Viktorija Baire atklāj sēdi. 

 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Viktorija Baire, informē, ka ir iesniegts priekšlikums. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires 

Izskatīt kā pirmo "Par Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrību reorganizācijas 

uzsākšanu". 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Viktorija Baire aicina apstiprināt darba kārtību.  

 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  
Apstiprināt komitejas 2024.gada 26. septembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrību reorganizācijas uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:03:27) 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko – Ķekavas novada pašvaldībā ir 70% kapitāla īpašniece 

kapitālsabidrībās SIA “Baložu komunālā saimniecībs”, SIA “Ķekavas nami”, SIA “Ķekavas 

sadzīves servisa centrs” un SIA “Būks”. Pašvaldība 2022.gada novembrī saņēma konkurences 

padomes atzinumu, kurā, ņemot vērā atzinumā minēto, pašvaldība aicināta vērtēt 

kapitālsabiedrību iespējamo reorganizāciju. Pašvaldība iepirkuma rezultātā ir noslēgusi 

līgumu ar uzņēmumu, kas izstrādājis ziņojumu par kapitālsabiedrību optimālāko darbību. 

Ziņojumu papildina Dita Dzērvniece. 



 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Valts Variks, Dita Dzērvniece, Viktorija Baire, Jolants 

Austrups, Juris Jerums, Viktorija Belova, Jānis Zvaigzne, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:06  līdz plkst. 16:20 

 

Debatē Juris Jerums, Andris Ceļmalnieks, Valts Variks, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumiem. 

 

 

 

1. Priekšlikums no Viktorijas Baires 

Reorganizācija termiņus minēt: 

1) BŪKS - līdz 2025.gada beigām; 

2) SIA BKS - līdz 2026.gada beigām; 

3) ĶSSC - līdz 2027.gada beigām. 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" 

– nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

2. Priekšlikums no Viktorijas Baires 

Lēmumprojektā iekļaut atsauci par kreditoru atļaujas saņemšanu. 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" 

– nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

3. Priekšlikums no Jura Jeruma 

Tā kā pēc iekšējā auditora sniegtās informācijas reorganizācijas ekonomiskais 

pamatojums nav vērtēts, uzdot iekšējam auditoram sagatavot reorganizācijas 

ekonomisko pamatojumu pa posmiem, norādot ieguvumus gala lietotājam, piemēram, 

tarifa samazinājuma veidā. Minēto darbu veikt paralēli reorganizācijas pirmo darbību 

uzsākšanai. Ekonomisko pamatojumu sagatavot līdz 2025.gada 1.jūnijam. 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" 

– nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 



 

 

Par lēmuma projektu “Par Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrību 

reorganizācijas uzsākšanu” 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – 1 (Valts Variks) 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

2. Par Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Vāverīte” telpu 

izmantošanas maksas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:31:22) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – ir saņemts iestādes vadītājas iesniegums ar aprēķiniem par 

telpu nomas maksu. Telpu nomas maksa ir aprēķināta, lai sniegtu telpu nomas pakalpojums. 

Aprēķins veikts sakaņā ar Ķekavas pašvaldības instrukciju par Ķekavas novada pašvaldības 

maksas pakalpojumu un izcenojuma noteikšanas metodiku un izcenojuma apstiprināšanas 

kātību. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Dace Cīrule, Ilze Lisovska, Jeļena Puzule. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu “Par Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes 

“Vāverīte” telpu izmantošanas maksas apstiprināšanu” 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

3. Saistošie noteikumi_NVO integrācijas projektu konkursam 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:35:00) 

Par jautājumu ziņo Iveta Skodžus – izstrādāts saistošo noteiktumu projekts par Ķekavas novada 

sabiedrības integrācijas, izglītošanas, aktīva dzīvesveida un kultūras inciatīvu projekta 

konkursa nolikums. 2022.gada 2.martā apstiprināti noteikumi par Ķekavas novada pašvaldības 

līdzfinansējumu sabiedrības integrācijas, izglītošanas,  aktīva dzīvesveida un kultūras 



 

 

iniciatīvu projektiem. Pēc pašvaldības likuma ir jāapstiprina šie kā saistošie noteikumi. 

Saistošie noteikumi sagatavoti balstoties uz pašvaldības likumu. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Viktorija Baire, Iveta Skrodžus, Dace Cīrule, Viktorija 

Belova, Inese Jēkabsone, Aigars Vītols, Jānis Zvaigzne, Valts Variks, Jolanta Jansone. 

Viktorija Baire nosaka, līdz domes sēdes izsludināšanai,  saistošajos dokumentos  korekti 

norādīt ko nozīmē apzīmējumi “N” un “P”. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Priekšlikums no Daces Cīrules - SN 22.punktu izteikt sekojošā redakcijā  "Pretendentu 

iesniegtos dokumentus izvērtē ar Ķekavas novada domes lēmumu apstiprināta   vērtēšanas 

komisija 5 locekļu sastāvā (turpmāk – komisija). 

 

Dace Cīrule atsauc savu priekšlikumu. 

 

 
Par lēmuma projektu “Saistošie noteikumi_NVO integrācijas projektu konkursam” 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 17:55  līdz plkst. 18:15 

 

4. Par Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” 

telpu nomas maksas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:21:15) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – saņemts iestādes vadītājas, pienākumu izpildītājas 

iesniegums par telpu nomas maksu. Maksa ir aprēķināta saskaņā ar Ķekavas novada 

pašvaldības instrukciju. Nomas maksa ir noteikta trīs teplām – sporta zālei, aktu zālei un 

pagraba telpai.   

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 
Par lēmuma projektu “Par Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes 

“Zvaigznīte” telpu nomas maksas apstiprināšanu” 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" 

– nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4 



 

 

5. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Dzērvenes”, kadastra numurs 8056 001 

0323, daļu nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā, 

Rail Baltica projekta realizācijai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:22:35) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – pamatojoties uz SIA “Eiropas Dzelzceļu līnijas” kārtējo 

vēstuli, sagatavots lēmumprojekts par pašvaldības nekustamā īpašuma “Dzērvenes”, kadastra 

numurs 8056 001 0323, daļu nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas 

personā, Rail Baltica projekta realizācijai. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Valts Variks, Daiga Ozola, Viktorija Baire. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu “Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Dzērvenes”, kadastra 

numurs 8056 001 0323, daļu nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes 

ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai” 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" 

– nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

6. Par nekustamo īpašumu “Ceļš Naudītes iela”, kadastra numurs 8070 007 1415, 

un “Ceļš Naudītes iela 2”, kadastra numurs 8070 007 1383, daļu pārņemšanu 

Ķekavas novada pašvaldības īpašumā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:28:53) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola - jautājums skatīts īpašuma un attīstības komitejās, kurās 

atbalstīts pārņemt zemes vienības daļas, kas nepieciešamas kopējā gājēju un velo celiņa 

projekta realizācijai.  Sagatavots lēmumprojekts par nekustamo īpašumu “Ceļš Naudītes iela”, 

kadastra numurs 8070 007 1415, un “Ceļš Naudītes iela 2”, kadastra numurs 8070 007 1383, 

daļu pārņemšanu Ķekavas novada pašvaldības īpašumā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu “Par nekustamo īpašumu “Ceļš Naudītes iela”, kadastra numurs 

8070 007 1415, un “Ceļš Naudītes iela 2”, kadastra numurs 8070 007 1383, daļu pārņemšanu 

Ķekavas novada pašvaldības īpašumā” 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

7. Par nekustamā īpašuma Stūra iela 1, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:30:21) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – Ķekavas novada pašvaldība saņēma zemes gabala Stūra 

iela 1, Mellupos, Ķekavas pagastā nomnieka iesniegumu, ar lūgumu atsavināt iznomāto zemes 

gabalu. Šis zemes gabals nav privatizēts. Zemes gabals ir 736m2 liels, uz tā atrodas nomniekam 

piekrītoša divstāvu dārza māja un pirts. Vērtējums šim zemes gabalam ir 2 400 eiro, savukārt, 

pašvaldības Īpašumu novertēšanas komisija noteiktā cena ir 2 600 eiro. Sagatavots lēmuma 

projekts par zemes atsavināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma Stūra iela 1, Mellupos, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, atsavināšanu” 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" 

– nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

8. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Parka iela 5A, Baldonē, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:32:08) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe - Ķekavas novada pašaldībā saņemts iesniegums no 

privātpersonas par zemes gabala atsavināšanu. Konstatēts, ka zemes gabals ir atzīts par 

starpgabalu, atbilstoši neapbūvēto zemju izvērtējumam, zemes gabals ir atsavināms 



 

 

pierobežniekiem. Zemes gabals novērtēts par 4 900 eiro, savukārt, pašvaldības īpašumu 

novērtēšanas noteiktā nosacītā cena 5 130 eiro. Sagatavots lēmumprojekts par nekustamā 

īpašuma (starpgabala) Parka iela 5A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Parka iela 5A, Baldonē, 

Ķekavas novadā, atsavināšanu” 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" 

– nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

 

 

9. Par nekustamā īpašuma Pilskalna iela 36, Baldonē, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:34:00) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe - Ķekavas novada pašaldībā saņemts iesniegums no 

privātpersonas par zemes gabala atsavināšanu. Uz zemes gabala atrodas iesnieguma 

iesniedzējai piederošs būvju īpašums, kas sastāv no dzīvojamās mājas, kuras ierakstītas 

zemesgrāmatā. Novērtēšanas noteiktā cena 6 300 eiro, pašvaldības īpašumu novērtēšanas 

noteiktā nosacītā cena 6 500 eiro. Sagatavots lēmumprojekts par nekustamā īpašuma Pilskalna 

iela 36, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu.   

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma Pilskalna iela 36, Baldonē, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu” 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" 

– nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

 

 



 

 

10. Par papildus finansējumu būvdarbiem “Naudītes ielas pārbūve no Ķekavas 

apvedceļa līdz Asteru ielai, Katlakalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:35:45) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska -  sagatavots lēmuma projekts par papildus finansējumu 

piešķiršanu būvdarbiem “Naudītes ielas pārbūve no Ķekavas apvedceļa līdz Asteru ielai, 

Katlakalns”. Darbi Naudītes ielā gandrīz ir pabeigti. Objekts ir gatavs nodošanai 

ekspluatācijā, darba gaitā veikti darbi, kas ir pamatoti ar fakta konstatācijas aktiem, radījusies 

situācija, kas neiekļaujas paredzētajā finanšu rezervē. Lūdz atbalstīt papildus līdzekļu 

piešķiršanu, kas pārsniedz izmantojamo finanšu rezervi.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Valts Variks, Kristīne Danovska, Dominika Kristmane, Aigars 

Vītols, Viktorija Baire. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu “Par papildus finansējumu būvdarbiem “Naudītes ielas pārbūve no 

Ķekavas apvedceļa līdz Asteru ielai, Katlakalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads”” 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Valts 

Variks),  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

 

11. Par finansējuma piešķiršanu autobusu pieturvietas “Vidēji” saglabāšanai, 

Katlakalnā, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:50:10) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – lēmuma projekts par papildus finansējuma piešķiršanu 

autobusu pieturvietas “Vidēji” saglabāšanai, Katlakalnā, kas saistīts ar projektu 

“V2 Veloceļš”. Šobrīd lemuma projekts saistībā ar papildus finansējumu ir pamatots, lai 

izbūvētu VSIA “Latvijas valsts ceļu”prasībām atbilstošu pieturu un veloceļu. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Viktorija Baire, Kristīne Danovska, Valts Variks, Dominika 

Kristmane, Andris Ceļmalnieks. 

Viktorija Baire nosaka izveidot līdz domes sēdes izsludināšanai korektu attēlojomu, attiecībā 

uz pievienoto grafisko attēlojumu, nevar būt attēlotas nosvītrotas pieturas zīmes. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu “Par finansējuma piešķiršanu autobusu pieturvietas “Vidēji” 

saglabāšanai, Katlakalnā, Ķekavas novadā” 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" 

– nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 

 

 

 

12. Par sadarbību ar VSIA "Latvijas valsts ceļi" Lietus ūdens kanalizācijas tīklu 

izbūvei Ķeguma prospektā, Baldonē, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.04:04:50) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – šis jautājums un lēmuma projekts ir sagatavots 

saistība ar Ķeguma prospekta projektu. Pašvaldība īsteno un izstrādā būvprojektu un ir 

noslēgusi līgumu, kam piesaistīts Valsts kases finansējums, Ķeguma prospekta pārbūvei. 

Saskaņā ar domes lēmuma līgumu ir saistītais projekta turpinājums Baldones Rīgas ielā, ko 

būvē VSIA “Latvijas valsts ceļi” , kas ir gatavības stadijā, lai novadītu lietus ūdeni Rīgas ielā 

ir nepieciešams izbūvēt Lietus ūdens kanalizācijas tīklu izbūvei Ķeguma prospektā, Baldonē. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Andris Ceļmalnieks, Kristīne Danovska, Valts Variks, 

Dominika Kristmane. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 
Par lēmuma projektu “Par sadarbību ar VSIA "Latvijas valsts ceļi" Lietus ūdens 

kanalizācijas tīklu izbūvei Ķeguma prospektā, Baldonē, Ķekavas novadā” 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" 

– nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 12. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.19:16 

 

Komitejas priekšsēdētājs:  (1PARAKSTS)  Viktorija Baire 

 

Sēdes protokolētāja:   (2PARAKSTS)  Viktorija Visocka 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


